
                                                    Protokoll 
 

Möte Hagunda Innebandy 2010-06-10 
 
Närvarande: Anders Öman LO Wadberg 
 Uffe Karlsson Hans Klang 
 Jimmy Helmersson Kristian Adolfsson 
 Jonatan Hedlund Peter Eriksson 
 Krister Åkerfeldt 
    
Ej närvarande: Bo Strömkvist Henrik Cyren 
 
Plats: Tennisstugan Vänge  
 
 
1 Fastställande av dagordning 
  
2 Föregående protokoll 

Några punkter kvarstår, tas upp under resp punkt. 
 

3 Klubbprofil - material 
Profilering av klubben diskuterades – fler produkter ska tas fram.   
Krister Å ska ta fram förslag på mössa, huvtröja och T-shirt. 
Jonathan ska ta fram förslag på väska och ryggsäck (Adidas) via Cykel & Skidstället. 
Anders ska kolla med Salming om klubbfodral. 
 
Beslutade också att vi ska försöka ordna en hagundamaterialdag i Vänge i augusti/september 2011 där 
alla ungdomslag och juniorlag kan sambeställa overaller, väskor, T-shirts, mössor etc.  
 
Jonte fixar fram en folder med C & S på det material som vi har plockat ut i ”klubbprofilen” från 
Adidas.  
Jimmy har kollat tryckkostnad  med några tryckerier, Text och Dekor och Exograf.  Ska också kolla 
med bla Club & Co. 
 
Förändring av Hagundas orginallogga diskuterades. Anders har haft kontakt med Adorgraphics i 
frågan om att ta fram en ny logga, men eftersom han tar 220kr/timme exkl. moms för detta uppdrag 
valde Anders att avvakta. Krister Åkerfeldt har varit i kontakt med ett tryckeri som ska komma med 
några förslag. 
 
Klubbkväll onsdag vecka 36 har varit. 
 

4 Röd tråd 
Tas upp på nästa möte eftersom Bosse och Henrik saknas idag. 
 

5 Ekonomi 
Anders och LO har haft en träff med herrlaget där man noggrant gått igenom lagets ekonomi och 
diskuterat möjligheter att öka inkomsterna. 
 
Många spelare i herrlaget ordnar personliga sponsorer där sponsorn betalar 00kr + sin tryckkostnad. 
Jimmy ska kolla med Cykel & Skid om dom kan fakturera tryckkostnaden direkt till sponsorn istället 
för att Hagunda ska betala den och sedan fakturera sponsorn. 
 
IBF – Jonte har haft kontakt med Robert Lernskog-Pihl. Anders har också  mailat Robert L-P 
angående hur mycket pengar dom ska betala till Hagunda IF. Om IBF betalar alla domaravgifter själva 
kvarstår ca 21.400kr som ska betalas till HIF, delvis beroende av hur många spelare som ska 
licensieras. 
 
Sargreklamen i Vänge. Andes Öman har fått en lista på gamla och aktuella sponsorer av Christer G. 
Anders ska skicka en lista över de aktuella sponsorerna till Peter för fakturering. 
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Hasse Klang har gjort utredning av kostnader per lag  och storleken på deltagaravgiften diskuterades. 
Deltagaravgifter fastslås enligt följande: 
Senior Herr 1500:- 
Senior Dam 1400:- 
Junior  1200:- 
Pojkar 95 850:- 
Ungdom 00-96 750:- 
Ungdom 01-02 500:- 
Lag ej i seriespel 300:- 
04 innebandyskolan 0:- 
 
 

6 Rapport från seniorlagen  
Herrlaget har ny 2:e tränare – Martin Sveden. 
Börjat säsongen med 2 segrar. 
Damlaget har börjat med 2 knappa förluster. 
 

7 Rapport från ungdomslagen  
Seriespelet har påbörjats. 
PF 04 har startat upp i en pojk och en flickgrupp, ca 15 st killar och 10 st flickor. 
Erik Jällrud är ledare tills vidare. 

 
8 Hagundadagen 28/11 

Jimmy, Kristian och Uffe har haft planeringsträff . 
Utgift för hyran ca 15-17´ 
Försök att hitta företag som vill sponsra hagundadagen och få en plats att visa upp sig i Fyrishov 
under dagen. 
Varje lag får hjälpa till ca en timme med att bemanna kiosk, försäljning, entré mm. Behövs ca 10 
vuxna. 
Fortsatt planering pågår. Nästa stormöte i Hagunda den 20/10 ska fr.a. handla om Hagundadagen. 
 

9 Övriga frågor 
Hemsidan diskuterades. Tas upp på kommanden möten. 
 
Hur ska vi skapa nya lag ? System tas fram hur det ska fungera. 
 
Fadderlag ?  Kristian ordnar vilka som är faddrar till resp pojklag för herrlaget och Uffe Karlsson  
ordnar med damlaget och flicklagen. 
 
Ledarpärm diskuterades. Tas fram. Hasse Klang kollar om det finns kvar något ”gammalt” material. 
 
Söndagstiden i Vänge på hösten disuterades. Hasse Klang kontaktar Uffe Lundgren i frågan. 
 
Kiosken i allianshallen har Herrar och P95 haft i helgen. Det är en gång till i vår som Hagunda har 
ansvar för. Hasse Klang kollar datum och informerar P97, Junior, Legends och damerna som får dela 
på helgen. 
 

10 Nästa möte 
Kallelse skickas ut  (LO fixar fika) 
 
 
 
// Hasse Klang 
  


